
PROTOKÓŁ  Nr XX/2008 
 

 

z XX Sesji Rady Gminy Zawieś Wielka odbytej w dniu 10 października 2008r. 

 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej o godzinie 12
00 

, a zakończyła o 

godzinie 13
00

. 

Sesji przewodniczył Pan Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy. 

 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji brało udział 11 radnych, co stanowi 73 %. 

W sesji brał udział wójt gminy, 4 pracowników urzędu. 

Listy obecności w załączeniu. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad XX sesji Rady Gminy – stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zakończenie obrad XX sesji Rady Gminy Zawieś Wielka. 

 

 

 

Ad. 1 

 

XX sesję Rady Gminy Zawieś Wielka otworzył, powitał zebranych pan Zbigniew 

Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest wystarczająca liczba radnych do 

podejmowania prawomocnych  uchwal. 

Odczytał porządek obrad. 

Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag 10 głosami „za” i 1 „wstrzymującym 

się”. 

 

Na  salę weszła radna Teresa Balicka. 

 

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący Radny Gminy poinformował jakie uchwały będą podejmowane i tak: 

1. uchwała w sprawie zmian w uchwale NR XVI/88/2008 z dnia 25 kwietnia 2008 roku 

w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu / druk nr 1 / 

2. uchwała w sprawie zmian w uchwale Nr XVI/89/2008 z dnia 25 kwietnia 2008 roku w 

sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu / druk nr 2 / 

3. uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przysiek / druk nr 3 / 
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4. uchwała zmieniająca uchwałę Nr XIV/69/2008 Rady Gminy Zawieś Wielka z dnia 5 

lutego 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zawieś Wielka na 2008 rok / 

druk nr 4/ 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie uchwały zawartej w druku nr 1. 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Omówił projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XVI/88/2008 z dnia 25 kwietnia 

2008 roku w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania związane z omówionym projektem 

uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr 

XVI/88/2008 z dnia 25 kwietnia 2008 roku w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XX/112/2008 
w sprawie zmian w uchwale Nr XVI/88/2008 z dnia 25 kwietnia 2008 roku w sprawie 

                 zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

                 Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie uchwały zawartej w druku nr 2. 

 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Omówił projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XVI/89/2008 z dnia 25 kwietnia 

2008 roku w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu / druk nr 2 /. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania związane z przedstawionym projektem 

uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr 

XVI/89/2008 z dnia 25 kwietnia 2008 roku w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 
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Uchwałę Nr XX/113/2008 
w sprawie zmian w uchwale Nr XVI/89/2008 z dnia 25 kwietnia 2008 roku w sprawie 

                 zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

                 Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu 
 

 

Przewodniczący rady Gminy poprosił o omówienie projektu uchwały druk nr 3. 

 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Omówił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przysiek. 

 

Do przedstawionego projektu uwag nie było. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Przysiek. 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały. 

 

Rada Gminy Zawieś Wielka podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr XX/114/2008 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przysiek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie projektu uchwały druk nr 4. 

 

Justyna Skwarek – skarbnik gminy 

Omówiła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXIV/69/2008 Rady Gminy Zawieś Wielka  z 

dnia 5 lutego 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zawieś Wielka na rok 2008. 

 

Małgorzata Kutnik - radna 

Zapytała czy kwota 56 tyś. należności dla pracowników jest kwotą ostateczną. 

 

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 

Poinformowała, że nie jest to kwota ostateczna, brakuje 27 tyś. Są to wyliczone należności dla 

pracowników, którzy się jeszcze po nie, nie zgłosili. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

XIV/69/2008 Rady Gminy Zawieś Wielka  z dnia 5 lutego 2008 roku w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Zawieś Wielka na rok 2008. 

 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały. 

 

Rada Gminy Zawieś Wielka podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr XX/115/2008 

Zmieniającą  uchwałę Nr XIV/69/2008 Rady Gminy Zawieś Wielka z dnia 5 lutego 2008 

roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zawieś Wielka na rok 2008 
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Ad. 4 

 

Poinformował, że wycofuje zaproszenie na posiedzenie komisji. Posiedzenia Komisji Rady 

Gminy nie będzie. 

Wójt zarządzeniem powołuje Komisję do rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu 

studium. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Odczytał pismo Komendanta Miejskiego Policji w sprawie zakupu samochodu. Stwierdził, że 

gminy nie stać na pokrycie w 100 % kosztów zakupu samochodu dla policji. 

Poinformował, że jednostka OSP ratownictwa drogowego w Toporzysku wnioskuje o zakup 

nowego auta. 

Przekazał, że na komisję zwołaną na 15 października br. przyjedzie też projektantka pani 

Czajkowska. 

Do studium wniesiono około 200 uwag. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał czy samochód policyjny miałby być tylko dla gminy czy dla powiatu. 

 

Tadeusz Smarz - wójt 

Nie umie na to pytanie odpowiedzieć, jest przekonany, że samochód będzie nie tylko dla 

naszej gminy. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Na działce nr 32 i nr 33 w Rozgartach ul. Chabrowa ma powstać bar piwny. Poinformował, że 

mieszkańcy do niego dzwonią i negują powstanie baru. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Do wydania pozwolenia na sprzedaż alkoholu potrzebna jest opinia Rady Sołeckiej. Jest to 

sprawa indywidualna i nie powinna być rozpatrywana na sesji . 

 

Mirosław Trzybiński – radny 

Czy w OSP Toporzysko chodzi o wymianę samochodu STAR. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Poinformował, że tak. 

Zapyta jak będzie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska  i zapyta czy można 

dostać kredyt długoterminowy w części umarzalny na zakup takiego samochodu to rozważy 

taką możliwość. 

 

 

Henryk Lizak – radny 

Wnioskuje o przedłużenie budowy chodnika przy ul. Długiej w Rozgartach. 

 

Mirosław Trzybiński – radny 

Wnioskuje o naprawę drogi koło p. Adamskiego w Toporzysku. 

 

Rafał Żelazek – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Zapytał czy jest inna możliwość przekazania pieniędzy na LZS. 
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Justyna Skwarek – skarbnik gminy 

Żeby przekazać pieniądze trzeba złożyć wniosek, uzyskać akceptację Wójta, a następnie 

podpisać umowę. Nie ma innej możliwości korzystania z pieniędzy. 

 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Kiedy będzie połączenie kanalizacji w Rozgartach. Jakie są koszty kanalizacji i zyski i jakie 

są koszty wodociągów i zyski. 

 

 

Tadeusz Smarz – wójt  

Opomiarowany jest tylko Marwit. 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Rozliczenie wody i ścieków w gminie.  

Gmina bazuje na wodomierzach i jest liczone 1 na 1 chyba, że ktoś ma np. opomiarowanie 

podlewania ogródka. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Radny ma rację, że uciekają nam pieniądze w wodzie. Nie funkcjonuje na terenie gminy 

ryczałt wszyscy mają liczniki. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Prosi o wycięcie krzaków na skrzyżowaniu drogi Zawieś Mała – Gutowo – Pędzewo. 

 

Zbysław Krawulski – radny 

Zapytał kiedy powstanie śluza w Czarnowie. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Marszałek definitywnie odpowiedział, że nie zostanie wybudowana, jest to koszt od 6 do 10 

mln 

 

 

Więcej nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Zawieś Wielka zakończył obrady XX Sesji rady Gminy. 


